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عصر آزادی/ س�رویس ورزشی: مدیرعامل باشگاه دبیری تبریز 
در جم�ع مدیران، مربیان و بازیکنان تیم 17 س�ال دبیری، صعود 

این تیم به لیگ برتر را تبریک گفت.
 فرزی��ن دبیری افزود: این صعود  برای باش��گاه دبیری افتخاری مجدد 
ش��د. هما ن گونه که می دانیم تنها تیمی که از آذربایجان شرقی در لیگ 
بزرگس��الان هست؛ تیم تراکتور تبریز است و تراکتور نیز برند آذربایجان 
است و همه ما تراکتور را دوست داریم. ولی ما سال هاست در رده های پایه 

بیش از تراکتور کار کرده ایم و صاحب سبک در رده های پایه هستیم.
دبیری ادام��ه داد: این صعود را به تک تک مدیران، مربیان و بازیکنان 
تی��م دبیری تبری��ک گفته و باید عنوان کنم ما در س��ال های گذش��ته 
بازیکنانی با تعصبی داش��تیم که س��ال ها در این باشگاه حضور داشته و 
پیراهن رده های س��نی مختلف این باش��گاه را بر تن کردند. داشتن یک 
چنین بازیکنانی برای ما هم افتخار است که با این بازیکنان کار می کنیم 

و چنین نتایج درخشانی را کسب می نمایم..
فرزین دبیری تصریح کرد: ش��ما در مسابقات استان شایسته قهرمانی 

بودید ولی نائب قهرمان شدید و امروز خوشحالم که در لیگ برتر هستید. 
این زحمات ش��ما و کادر فنی است که غیرت گذاشتید و تلاش کردید و 
ب��ه لیگ برتر صعود کردی��د. در نهایت از کادرفنی واولیای محترم که در 

سرما و گرما کنار بازیکنان بوده اند؛ تشکر می کنم.
رسول محمدپور: شیرین ترین خاطره ام در باشگاه دبیری رقم خورد

س��رمربی تیم 17 س��ال دبیری گفت: خدا روش��کر می کنم که پس از 
یازده س��ال فعالیت در باش��گاه دبیری تبریز بهتری��ن و لذت بخش ترین 
صعود تیم رقم خورد. واقعا به خانواده محترم دبیری تبریک می گویم که 
سال هاست با حمایت خود از تیم های پایه حمایت می کنند. از کادر فنی 
خوبم��ان که در راس آن آقای باقری وآق��ای امامی در بخش مدیریتی و  
آقای علیزاده در بخش فنی تشکر کرده و همچنین از آقایان حامد عزیز و 
چنابی هم تشکر می کنم. وی افزود: وقتی تیمی صعود می کند فقط من 
مربی نیستم و همه زحمت کشیده اند تا تیم به این جایگاه رسیده است. 
تیم خوبی داش��ته ایم،  از هیات فوتبال واقعا تش��کر می کنم که حمایت 
کردند ولطف کردند. اگر از کس��ی یادم رفت عذر می خواهم. تیم حریف 
هم تیم شایسته ای بود وبا 6 امتیاز پای به این بازی گذاشته بود و بازی 
سخت ونفس گیری بود وخدا روشکر می کنم که بچه ها توانستند بازی 

را ببرند و حق خودشان را بگیرند و به لیگ برتر صعود کنند.

فرزین دبیری:
باشگاه دبیری در رده پایه صاحب سبک است

ترخیص ستوده نژاد از بیمارستان تهران
ورزش�ی:  آزادی/ س�رویس  عص�ر 
جوان�ان  و  ورزش  مدی�رکل 
آذربایجان شرقی از بیمارستان تهران 

ترخیص شد.
  وضعی��ت عمومی حبیب س��تود ه نژاد 
مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی 
رو به بهبود بوده و از بیمارس��تان بقیه الله 

تهران ترخیص شد.
روز پنجش��نبه چهارم اسفندماه 1401، 
بالگرد حامل وزیر ورزش و جوانان با حضور 1۵ همراه دیگر دچار س��انحه س��قوط شد و این 
اتفاق یک فوتی و چند مصدوم بر جای گذاشت که حبیب ستوده نژاد مدیرکل ورزش  و جوانان 
آذربایجان شرقی در این حادثه دچار مصدومیت شده بود و به بیمارستان شهید باهنر کرمان 
انتقال داده بودند و بعد از مدتی درمان به بیمارستان بقیه الله تهران اعزام شد و خوشبختانه 
در حال حاضر وضعیت وی در ش��رایطی مناس��ب قرار دارد و از بیمارستان بقیه الله تهران نیز 

ترخیص شد.

دبیر هیات کشتی استان مازندران:

تخصیص اعتبار برای نوسازی خانه های کشتی 
مازندران ضروری است

دبیر هیات کشتی مازندران گفت: تخصیص اعتبار برای نوسازی خانه های کشتی 
مازندران باهدف رفع مش�کلات زیرس�اختی برای تداوم م�دال آوری قهرمانان این 

رشته ورزشی ضروری و اجتناب ناپذیر است.
غلام نوری زاد در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: اکنون به دلیل نبود آب گرم و دوش حمام 
در خانه های کشتی بسیاری از کشتی گیران به بیماری های پوستی و قارچ مبتلا می شوند که 

به طور حتم این چالش ها باعث بی انگیزگی کشتی دوستان برای ادامه فعالیت می شوند.
وی خاطر نشان کرد: مشکلات زیرساختی در کشتی استان در حوزه های مختلف مربی گری و 
کش��تی گیر یک دغدغه اساسی ورزش دوستان است چراکه این بی توجهی ها در نهایت به افول 
مدال آوری ایران اس��لامی در میادین مهم جهانی و المپیک در این رش��ته ورزشی در سال های 
آینده ختم خواهد شد. وی مشکلات زیرساختی و سخت افزاری و مشکلات مالی خانواده ها را از 
دلایل مهم دلزدگی کش��تی گیران برای ادامه مس��یر قهرمانی عنوان کرد و گفت: در زمان حاضر 
حدود 1۲ هزار کش��تی گیر در گروه س��نی نونهالان و نوجوانان زیر سقف های غیرایمن خانه های 
کشتی در شهرستان های مختلف مازندران در حال آموزش هستند که احتمال ریزش دیواره هر 
یک از این س��الن ها وجود دارد. دبیر هیات کش��تی مازندران با بیان اعلام این که از زمان ساخت 
خانه های کشتی مازندران حدود ۲0 تا ۲۵ سال بازمی گردد، تصریح کرد : متاسفانه در سال های 
گذشته هیچ گونه اعتباری برای نوسازی این خانه ها تخصیص نیافت که به طور حتم کمبود امکانات 
و ادامه این روند باعث دلسردی کشتی گیران خردسال در مسیر قهرمانی خواهد شد. نوری زاد با 
اشاره به ریزش تعداد کشتی گیران مازندرانی که از رده های نونهالان و نوجوانان به تمرین کشتی 
می پردازند در سه سال اخیر، افزود : در سال 1۳۶0 حدود 1۸ هزار کشتی گیر در استان به ورزش 
کشتی مشغول بودند که این رقم اکنون 11 هزار نفر رسید. وی به تعداد ۳00 تخته تشک کشتی 
در خانه های کش��تی مازندران اشاره کرد و گفت: حدود ۸0 درصد از این تشک ها در زمان حاضر 
نیازمند نوس��ازی است و تعویض نشدن آن می تواند بیماری های قارچی ناشی از کثیفی تشک را 
در بین کشتی گیران تشدید کند. دبیر هیات کشتی مازندران میزان اعتبارات مورد نیاز برای تهیه 
تشک های کشتی استاندارد و نوسازی خانه های کشتی مازندران را حدود ۳0 میلیارد تومان اعلام 
کرد و ادامه داد: در ماه های گذشته با تلاش خیران نسبت به بازسازی ۳0 درصد از این خانه ها 
اقدام شد که به طور حتم نوسازی بقیه این اماکن تخصیص اعتبارات ملی و استانی را می طلبد. به 
گزارش ایرنا، از سال های گذشته تاکنون همواره مازندرانی ها بیشترین سهم از تیم ملی کشتی آزاد 
را در اختیار داشته اند. در المپیک ۲01۲ لندن به دلیل حضور رضا یزدانی، مسعود اسماعیل پور 
و کمیل قاسمی در تیم ملی کشتی آزاد به عنوان المپیکی ترین جهان استان یاد شده بود. در آن 

مسابقات یک طلا توسط کمیل قاسمی کسب شد.
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شرایط MMA ایران که طرفداران بیشماری 
در بین جوانان و اهالی رش�ته های رزمی دارد، 
اکنون مش�خص نیس�ت و در واقع دو مسئول 
دارد. یک�ی با حکم داخل�ی و دیگری منصوب 

شده از سوی فدراسیون جهانی.
به گزارش ایرنا؛ بی تردید رشته های رزمی جایگاه 
غیر قابل انکاری در جه��ان ورزش دارند و در ایران 
نی��ز، میلیون ها ج��وان در این رش��ته ها به صورت 
حرف��ه ای و آماتور در حال فعالیت هس��تند. مهمتر 
اینکه، رشته های رزمی همواره افتخارات پرشماری را 

برای ایران در عرصه های بین المللی ثبت کرده اند.
چند س��الی اس��ت که MMA به محبوب ترین 
ورزش رزم��ی دنی��ا و البت��ه ایران تبدیل ش��ده و 
نمی توان این مس��اله را نادیده گرفت. ورزش��ی که 
مبارزات حرفه ای آن، گاها با حضور حدود 1۰ هزار 
تماشاگر برگزار می شود و جوایز سنگین و دلاری در 

آن اهدا می شود.
چندین ورزش��کار ایرانی نیز چند صباحی اس��ت 
وارد MMA ش��ده و مبارزات خود را در قفس این 

رش��ته دنبال می کنند. هرچند در این بین بسیاری 
از اعزام ها در س��طح بس��یار پایین است اما هستند 
نفراتی که در این رویداد خوش می درخش��ند. شاید 
موفقیت امی��ر علی اکبری در دنی��ای قفس موجب 
ش��د تا جرقه حضور در هن��ر رزمی ترکیبی در بین 

رزمی کاران کشورمان زده شود.
با این ح��ال اکنون MMA ایران در س��رگیجه 
است و دو رئیس دارد. یکی با حکم داخلی و دیگری 

با حکمی از سوی رئیس فدراسیون جهانی.
ابتدا یوس��ف بهتری رئیس فدراسیون انجمن های 
ورزش ه��ای رزم��ی، از س��وی )آیمف( فدراس��یون 
جهانی MMA به عنوان نماینده فدراسیون جهانی 
این رش��ته در ایران منصوب ش��د اما او مردادماه به 
دلیل اختلاف با س��ران جهانی این رش��ته، از سوی 
فدراسیون جهانی برکنار و تمامی فعالیت هایش در 

MMA تعلیق شد.

چندی بعد از س��وی فدراس��یون جهان��ی، ایمان 
امیرمحمدی از چهره های ش��ناخته شده کشورمان 
در این رش��ته به عنوان نماینده فدراس��یون جهانی 
MMA در ایران معرفی ش��د و حکم جهانی اش را 

دریافت کرد.
فعالیت ه��ا خیلی زود آغاز ش��د و او تیم ایران را 
ابتدا به مس��ابقات قهرمانی آس��یا در تاجیکستان و 
پس از آن به قهرمانی بزرگس��الان جهان صربستان 
اعزام کرد که با کسب یک مدال برنز همراه شد؛ در 
واقع اولین مدال رس��می ایران در پیکارهای جهانی 
MMA.  همچنین امیرمحم��دی و همکارانش در 
حال برنامه ریزی برای مس��ابقات مه��م پیش رو در 

سال جدید هستند.
پس از انتصاب امیرمحمدی از س��وی فدراسیون 
جهانی، بلافاصله فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزم��ی واکنش نش��ان داد و یوس��ف بهتری رئیس 
فدراس��یون، خ��ودش را ب��ه عنوان رئی��س انجمن 
MMA ایران منصوب کرد! سیامک خرمی هم دبیر 

شد و در واقع همه مسئولیت ها را برعهده دارد.

MMA سرگیجه در
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عصر آزادی/ س�رویس ورزشی: تیم 18 سال 
دبیری تبری�ز به لیگ برتر رده س�نی خود راه 

یافت.
تیم 18 س��ال دبیری تبریز در مرحله دوم مسابقات 
لیگ مناطق کشور با دو پیروزی و یک تساوی و کسب 
7 امتیاز به لیگ برتر این مسابقات صعود کرد. شاگردان 
رس��ول محمدپور بعد از موفقیت در مرحله اول، در دور 
دوم هم که به میزبانی باش��گاه دبیری برگزاری ش��د، 
درخشان ظاهر شده و جواز حضور در لیگ برتر را کسب 
کردند. نتایج تیم زیر 18 سال دبیری به شرح زیر است:

دبیری تبریز 2 – پردیس تاکستان 2
گل ه�ای دبیری: امیرحس��ین رضای��ی، امیررضا 

عبدی زاده
دبیری تبریز 4 – کیان زاگرس کرمانشاه صفر

گل های دبیری: امیررضا عبدی زاده 2 گل، س��پر 
عبدی، نیما جنگجو

دبیری تبریز 2 – شهید امینی همدان 1
گل های دبیری: امیررضا عبدی زاده، امیر ملک

رده بندی:

اول: دبیری تبریز با 7 امتیاز
دوم: شهید امینی همدان با 6 امتیاز

سوم: پردیس تاکستان با 4 امتیاز
چهارم: زاگرس کرمانشاه بدون امتیاز

اسامی تیم دبیری تبریز:
بازیکنان:

محمدامین خدایی، امیرعبدالجباری، امین پاکپور، 
امیرحکمی،امیرحس��ین رش��تبریان، فرش��اد عبدی 

زاده،نیم��ا جنگجو، امیرحس��ین رضای��ی، ابوالفضل 
ماهری،عرش��یا فتحی، مهدی ش��یخی، امیرحسین 
عزت��ی، مبین ی��اری، عرفان بیرامی، عل��ی کاظمی، 
امیرملک پور، سالارش��یخ اسکندانی، امیررضا عبدی 
زاده، مه��دی ایمانی، پیام عظیم پور، س��پهرعبدی، 
مهدی قهرمانی، علی ازلگینلو، فرحان حس��ین زاده، 
آرمین جلال زاده ، مبین محمودی جلالی، امیرحسین 

حیدری، میلادصفایی
مدیرفنی : ناصرباقری

مدیر تیم: محمد امامی
سرپرست : سیدرضی عریف

کادرفنی :
رسول محمدپور)سرمربی(

نادرعلیزاده
میثم چنابی
نیما امامی
حامد ماهر
تدارکات:

سعید معرفت

بازگشت پرقدرت تیم دبیری به فوتبال کشور

سخنگوی قوه قضاییه در مورد نتیجه استقرار هیئت بازرسی در باشگاه پرسپولیس 
توضیحاتی را ارائه داد.

به گزارش ایرنا، مس��عود ستایشی در آخرین نشس��ت خبری در سال 14۰1 و در بخشی از 
صحبت هایش در خصوص نتیجه استقرار هیئت بازرسی در باشگاه پرسپولیس و قرارداد این 
باش��گاه با کارگزار خود )شرکت ایده پویان ماژ(، اظهارداشت: سازمان بازرسی کل کشور در 
راستای ایفای وظایف قانونی با استقرار هیئت های بازرسی نسبت به عملکرد دستگاه ها اقدام 
می کند. وی ادامه داد: اس��تقرار هیئت بازرسی در باشگاه مورد اشاره در همین راستا بوده و 
هیئت بازرس��ی در این باشگاه مستقر شده است. ستایش��ی اظهار داشت: در این بازرسی ها 

اس��ناد و مدارک انعقاد قراردادها و تامین و هزینه کرد منابع مالی بررس��ی ش��ده اس��ت و 
گزارش کامل متضمن پیش��نهادات لازم هم برای مراجع ذیصلاح ارسال شده است؛ همیشه 

بررسی های هیئت های بازرسی به تشکیل پرونده قضایی منتج نمی شود.
س��خنگوی قوه قضایی��ه اضافه کرد: م��واردی در این گ��زارش آمده اس��ت. در پی گزارش 
س��ازمان بازرسی، باش��گاه پرس��پولیس پرونده ابطال معامله در مجتمع قضایی صدر مطرح 
کرده اس��ت. در بازرس��ی های انجام ش��ده امضای قرارداد کارگزاری ب��دون تنفیذ اختیار از 
 هیئ��ت مدیره و واریز قرارداد حاصل از قرار داد به حس��اب کارگ��زار مغایر قوانین و مقررات 

موضوعه بوده است.

توضیحات سخنگوی 
قوه قضاییه به نتیجه 
استقرار هیئت 
بازرسی در باشگاه 
پرسپولیس


